
            Zápis ze schůze ŠS a Ekotýmu dne 1.11. 2017 

- Na druhou schůzku přišel mezi nás i pan ředitel, pochválil 

nás za naši práci a za účast na pravidelných schůzkách. 

- Dobrá spolupráce s panem ředitelem a panem školníkem - na 

senátu se hovořilo o tom, kam se nově pověsí vlajka Ekoškoly. 

Domluvili jsme se na umístění u hlavního vchodu školy – hned ten 

den ji pan ředitel s panem školníkem pověsili u hlavního vchodu 

školy. (vzal si na starost p. ředitel a hned splnil) 

- 16. 11. 2017 bude prezentace třídění odpadu pro třídy. Celý den 

budou dohlížet a účastnit se Zuzana Hladová 9.A, Klára Lászlová 

8.B, Barbora Bartošová 8.B a Markéta Tonková 6.B (zodpovídají 

senátoři), na schůzce jsme si domluvili, co má kdo na starost, o 

čem se bude mluvit, co ukazovat. Děti s p. uč. Zajíčkovou 

připravily na chytrou nástěnku obrázky symbolů a kontejnerů. 

V 11 hodin přijde i zástupkyně radnice, můžeme si připravit 

dotazy. Chválíme žákyni Kočovou, která přišla na schůzku o týden 

dřív, ale nepřišla zbytečně, rozvěsily s p. uč. Hennlichovou 

pokyny ke správnému třídění a započaly tak přípravu na 

prezentaci. (zodpovídají senátoři) 

- Vysvětlení, kam se dávají mobilní telefony, odesílají se zvlášť, 

proto se dávají paní učitelce Kužminské, ne do kontejneru na 

elektroodpad! Tam nepatří ani baterie, na ty slouží zelená 

kartonová krabice! Připomenout ve třídách správné třídění, stále 

jsou problémy, pak létají ve třídách malé mušky! (senátoři 

tlumočit ve třídách, ale zodpovídají všichni!) 

 

Zapsala Markéta Tonková 6.B 


